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Č. 21 
 

Z á p i s 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 11. 4. 2018 
konaného v kulturním domě Plzeňka 

 
 
Přítomno:  při zahájení 19 zastupitelů města 
 

 v 18.03 hod zasedání opustil Ing. Vratislav Randa 
dále přítomno 18 zastupitelů města 
 
v 18.40 hod zasedání opustily Ing. Šárka Endrlová a Mgr. Miroslava Holubová 
dále přítomno 16 zastupitelů 
 
v 19.10 hod zasedání opustil Mgr. Emil Šnaidauf 
dále přítomno 15 zastupitelů 
  

Omluveni:  Bc. Alžběta Táborská  
 
Nepřítomen:  Ing. arch. Martin Patera 
 
 
1) Zahájení 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zasedání Zastupitelstva města (ZM) Beroun zahájil v 15.10 hodin a jednání poté řídil starosta 
města Mgr. Kůs. 
 
- konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno v souladu s Jednacím řádem 

zastupitelstva města a zákonem o obcích.  
- uvedl, že dle prezenční listiny je přítomno 19 členů zastupitelstva, zastupitelstvo  

je tedy schopno se právoplatně usnášet. 
- konstatoval, že zápis z posledního zasedání zastupitelstva města byl určenými ověřovateli 

zápisu řádně ověřen a shledán bez závad. K zápisu nebyly podány žádné námitky. Usnesení  
i zápis byly zveřejněny. 

 
Ověřovateli byli určeni: Patrik Brodan, BBA,  

MUDr. Kateřina Táborská 
 
Jako sčitatelé z řad zaměstnanců města byli určeni:  Ing. Zdeňka Slivková 
        Iva Zavadilová  
        Bc. Kamil Choc 
 
Zapisovatelkou byla určena:     Leona Pinkasová  
 
Starosta města informoval, že o průběhu zasedání se pořizuje videozáznam.  
Celý průběh jednání zastupitelstva je přenášen on-line na internetových stránkách města  
a jeho záznam je pak umístěn na internetových stránkách města k nahlédnutí. 
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2) Informace o rezignaci člena zastupitelstva a složení slibu nového člena zastupitelstva 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs uvedl, že dne 21. března 2018 obdržel písemnou rezignaci na funkci člena 
zastupitelstva města od pana zastupitele Ing. Tomáše Havla z volební strany Strana zelených  
a Beroun sobě.  
Ke dni 21. března 2018 tedy jeho mandát člena zastupitelstva města zanikl (podle § 55 odst. 2 
písm. b) zákona o volbách do zastupitelstev obcí č. 491/2001 Sb.). 
 
Podle zákona o volbách do zastupitelstev obcí (§ 56 odst. 1) nastupuje na uprázdněný mandát 
v zastupitelstvu následujícím dnem, tj. dnem 22. března 2018, náhradník z kandidátní listiny téže 
volební strany, jímž je RNDr. Irena Jančaříková. 
 
RNDr. Irena Jančaříková podala dne 22. března 2018 písemnou rezignaci na svůj mandát členky 
zastupitelstva města, čímž zanikl její mandát podle ustanovení podle § 55 odst. 2 písm. b) 
volebního zákona. 
 
Na uprázdněný mandát nastoupil podle § 56 odst. 1 volebního zákona následujícím dnem,  
tj. dnem 23. března 2018, náhradník z kandidátní listiny téže volební strany, jímž je  
Ing. Martin Veselý.  
Ten již byl o nastoupení na uprázdněný mandát vyrozuměn a je přítomen na dnešním zasedání 
zastupitelstva. Podle zákona o obcích by měl na začátku tohoto zasedání zastupitelstva složit slib. 
 
Usnesení č. 19/2018: 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí  
I. zánik mandátu člena Zastupitelstva města Beroun Ing. Tomáše Havla, volební strana Strana 

zelených a Beroun sobě, ke dni 21. 3. 2018 a nastoupení náhradníka z kandidátní listiny téže 
volební strany Ireny Jančaříkové za členku Zastupitelstva města Beroun dnem 22.03.2018. 

II. zánik mandátu členky Zastupitelstva města Beroun RNDr. Ireny Jančaříkové, volební strana 
Strana zelených a Beroun sobě, ke dni 22. 3. 2018 a nastoupení náhradníka z kandidátní 
listiny téže volební strany Ing. Martina Veselého za člena Zastupitelstva města Beroun  
dnem 23. 3. 2018. 

Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 
Mgr. Kůs upozornil, že odmítnutí složit slib nebo složení slibu s výhradou má podle zákona  
o volbách do zastupitelstev obcí za následek zánik mandátu. Vysvětlil průběh složení slibu. Požádal 
přítomné v sále, aby povstali.  

 
Mgr. Chlumská přečetla znění slibu: 
„Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat 
svědomitě, v  zájmu města a jeho občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky.“ 
 
Ing. Martin Veselý složil předepsaný slib pronesení slova „slibuji“ a podpisem na připraveném 
archu.  

 
Mgr. Kůs konstatoval, že zastupitel Ing. Martin Veselý řádně složil předepsaný slib. a popřál mu 
hodně úspěchů v práci pro naše město. 
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3) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs navrhl rozšíření programu zasedání zastupitelstva města jako zastupitel města o 
Informace o aktuálním stavu rekonstrukce silnice č. II/605 v Berouně a Králově Dvoře  
ve vztahu k opatření města na poskytnutí dopravy MHD zdarma po dobu této rekonstrukce. 
Uvedl, že nastaly nové skutečnosti, o kterých chce zastupitele města informovat. Dále navrhl 
projednat tento bod jako bod 12 a). 
 
Starosta Mgr. Kůs  přednesl upravený program zasedání.  
 
1) Zahájení 
2) Informace o rezignaci člena zastupitelstva a složení slibu nového člena zastupitelstva 
3) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
4) Informace o plnění usnesení ZM  
5) Informace o průběhu Komunitního plánování sociálních služeb v roce 2017 
6) Návrh na zajištění projektu Tábor pro děti ze socio-kulturně znevýhodněného prostředí – 

smlouva o spolupráci s městem Hořovice  
7) Vyhodnocení žádostí podaných na základě dotačního programu „Poskytování dotací  

na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2018“ 
8) Žádost o poskytnutí Záštity města Beroun a finanční dotace na akci  

„GrandPrix Beroun 2018“ 
9) Program rozvoje města Beroun – schválení dokumentu    
10) Pojmenování dvou mostů v Berouně    
11) Volba nového člena Osadního výboru Zavadilka  
12) Záměr realizace Programu antigraffiti  
12) a) Informace o aktuálním stavu rekonstrukce silnice č. II/605 v Berouně a Králově Dvoře  

ve vztahu k opatření města na poskytnutí dopravy MHD zdarma po dobu této 
rekonstrukce 

13) Uzavření smlouvy o úvěru 
14) Návrh Rozpočtového opatření města Beroun č. 2 na rok 2018  
15) Nakládání s majetkem města 

1. Prodej části pozemku p.č. 518/4 v k.ú. Zdejcina     
2. Prodej pozemku p.č. 1387/227 v k.ú. Beroun   
3. Fyzická likvidace majetku města a příspěvkových organizací   
4. Převod části pozemku p.č. 498/4 v k.ú. Beroun od ČR – Státního pozemkového úřadu 

16) Různé 
17) Dotazy, připomínky, podněty 
18) Závěr 

 
Starosta Mgr. Kůs vyzval k podání připomínek k návrhu. 
Přihlásila se RNDr. Chalupová s technickou poznámkou, že by návrh na rozšíření programu 
zasedání zastupitelstva města měl být podán jako protinávrh.  
Starosta Mgr. Kůs za tento věcný návrh poděkoval a zahájil hlasování o protinávrhu.  
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 1 , zdržel se - 0.   
Protinávrh byl přijat. 
Starosta Mgr. Kůs dal následně hlasovat o takto upraveném programu jednání.  
 
Usnesení č. 20/2018 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje rozšířený program zasedání zastupitelstva města. 
Výsledek hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 0.  
Rozšířený program jednání byl schválen jednomyslně všemi přítomnými 19 zastupiteli. 
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4) Informace o plnění úkolů vyplývajících z usnesení zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs uvedl, že zastupitelé obdrželi materiál Informace o plnění úkolů vyplývajících 
z usnesení zastupitelstva města a dotázal se, zda má k němu někdo nějaké dotazy nebo 
připomínky. 
 
Informaci o plnění úkolů vyplývajících z usnesení zastupitelstva města vzalo zastupitelstvo města 
na vědomí.  
Výsledek hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 0. 
 
Mgr. Kůs uvedl, že zastupitelé kromě již zaslaných informacích obdrželi na stůl další aktualizace. 
Jednalo se o připomínky a dotazy pana Pose, pana Brodana, BBA,a pana Roztočila ze zasedání 
zastupitelstva města dne 28. 2. 2018.  
Na dotaz starosty zastupitel pan Brodan, BBA, s informací souhlasil.  
Pan Pos předal další vyjádření pro všechny zastupitele na CD nosičích, které předal starostovi. 
Ten vyzval zastupitele, aby si je, pokud mají zájem, převzali. Pan Pos s vyřízením není spokojen.  
Mgr. Kůs uvedl, že zastupitelé obdrželi přehled jednání s TJ Lokomotiva Beroun. Informoval  
o jednání mezi Berounskou sportovní, a.s., a panem Roztočilem u starosty města, které  
se uskutečnilo 3. 4. 2018. Byly projednány připomínky a náměty pana Roztočila, které vznesl  
na minulém zasedání zastupitelstva města.  
Dále Mgr. Kůs upozornil na informace o plnění požadavků Osadního výboru Zavadilka. Zdůraznil, 
že situace se vyvíjí a na plnění požadavků se stále pracuje. Na dotaz starosty paní Káchová, 
Osadní výbor Zavadilka, uvedla, že nemá k plnění požadavků připomínky.  
 
 

5) Informace o průběhu Komunitního plánování sociálních služeb v roce 2017 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
Mgr. Kůs omluvil Bc. Markovou, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví, a představil 
koordinátorku Mgr. Ludvíkovou. Ocenil vysokou úroveň sociálních služeb a aktivitu zúčastněných 
subjektů.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze zapojila RNDr. Chalupová, která uvedla, že komunitní plánování  
ve městě Beroun je na vysoké úrovni. Navrhla, že akční plány tohoto významu by mělo 
zastupitelstvo města schvalovat, ne jen brát na vědomí. Vysvětlila svůj názor, že to lépe 
vyjadřuje důležitost tohoto dokumentu, a do budoucna vytváří výchozí pozici pro další jednání.  
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
 
Starosta Mgr. Kůs zahájil hlasování o protinávrhu RNDr. Chalupové. 
Usnesení č. 21/2018 
Zastupitelstvo města Beroun  
1. bere na vědomí informace o komunitním plánování sociálních služeb města Beroun  

v roce 2017 a 
2. schvaluje Akční plán města Beroun pro oblast sociálních a návazných služeb na období  

roku 2018. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato. 
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6) Návrh na zajištění projektu Tábor pro děti ze socio-kulturně znevýhodněného prostředí - 

smlouva o spolupráci s městem Hořovice  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs, který uvedl, že tento projekt je velmi žádaný, 
organizačně i finančně se na něm podílí město Hořovice.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů ani přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 22/2018 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí  

I. se spoluprací mezi městem Beroun a městem Hořovice při finančním zajištění a realizaci 
projektu "Pobytový tábor pro děti ze socio-kulturně znevýhodněného prostředí" 

II. s uzavřením smlouvy o spolupráci při zajištění a realizaci tábora mezi městem Beroun  
a městem Hořovice se sídlem Palackého nám. 2, 268 01 Hořovice, IČ: 00233242,  
v předloženém znění 

Výsledek hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

7) Rozdělení dotací na sportovní činnost ve městě Beroun pro rok 2018 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Kůs. Uvedl, že tento materiál předkládá rada města na návrh Komise 
pro sport a sportovní dotace.  
 
Mgr. Tomčo na výzvu starosty zhodnotil rozdělování dotací. Uvedl, že dali sportovním klubům 
možnost se vyjádřit a využili jejich náměty i doporučení zastupitelů města. Vyjádřil spokojenost 
s činností kolegů z komise a se spoluprací s odborem školství a volnočasových aktivit.  
 
Mgr. Kůs ještě připomněl, že zastupitelstvo schválilo navýšení položky na sportovní dotace  
o 400 tis Kč.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 23/2018 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí, na návrh rady města, s poskytnutím dotací na sportovní 
činnost v roce 2018 z rozpočtu města Beroun v celkové výši 4.399.800,- Kč, včetně uzavření 
veřejnoprávních smluv na jejich poskytnutí s jednotlivými žadateli, dle přílohy č. 2 – Návrh 
rozdělení sportovních dotací 2018 ZM 11. 4. 2018. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 1, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato. 
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8) Žádost o poskytnutí dotace na akci "GrandPrix Beroun 2018“ 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. Připomněl, že na tuto akci byla do rozpočtu města 
zařazena nová položka na částku 200.000,- Kč a rozpočet byl schválen. Jedná se o společensko- 
kulturní a sportovní akci, které se zúčastňují i zahraniční sportovci a diváci. Akce bude přenášena 
na ČT Sport a formou internetového přenosu.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 24/2018 
Zastupitelstvo města souhlasí s poskytnutím dotace České asociaci skateboardingu, z. s.,  
IČ: 22820752, se sídlem Šternova 133/12, Jinonice, 158 00 Praha, ve výši 200.000,- Kč na akci 
GrandPrix Beroun 2018 ze sk. 34-Tělovýchova a zájmová činnost, §19, org. 3781 - GrandPrix 
včetně uzavření veřejnoprávní smlouvy. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 1, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

9) Program rozvoje města Beroun  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
Program rozvoje města by měl určit směr a principy a rámec rozvoje města na dlouhé časové 
období. Volný návrh poskytuje přehled postupných kroků vedoucích k vytvoření Programu 
rozvoje města. Byla vytvořena pracovní skupina, která bude pracovat i nadále. Program obsahuje 
mimo jiné úkol sledovat, hodnotit a aktualizovat střednědobý plán a koordinovat naplňování 
programu.  
Mgr. Kůs připomněl, že v rámci přípravy Programu rozvoje města proběhlo také dotazníkové 
šetření názorů obyvatel města, kterého se zúčastnilo 957 respondentů, dále se uskutečnilo 
projednávání s veřejností, studenty škol a mládeží.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se přihlásil Ing. Veselý s návrhem posunout termín schválení tohoto závažného 
dokumentu na příští zasedání zastupitelstva města. Jako důvod uvedl, že by se k  této podobě 
Programu rozvoje města měla znovu vyjádřit veřejnost. Dokument byl od listopadu 2017 
doplněn o velké množství nových informací, veřejnost by se k nim mohla vyjádřit a tím by  
se mohl dokument efektivně rozvést do obsáhlejší formy.  
Dále se přihlásila RNDr. Chalupová, předsedkyně kontrolního výboru, a uvedla, že kontrolní 
výbor by se v souladu s jednacím řádem zastupitelstva města měl vyjadřovat ke koncepcím 
města a jejich plnění. Zdůraznila, že kontrolní výbor nebyl přizván k jednání, nebyl přizván  
ani k projednávání koncepce sportu. Vyjádřila souhlas s názorem Ing. Veselého, že se jedná  
o závažný dokument, kterým se zavazují další zastupitelstva města do budoucnosti, a proto  
by měly být jasně dané body. 
 
Mgr. Kůs požádal o vyjádření Ing. arch. Vilhelmovou, vedoucí odboru územního plánování  
a regionálního rozvoje.  
Ing. arch. Vilhelmová uvedla, že Plán rozvoje města je zpracován podle osnovy, kterou 
zpracovalo ministerstvo pro místní rozvoj, a města by se ho měla držet. Konstatovala, že 
dlouhodobé vize byly již veřejnosti představeny při projednávání v listopadu 2017. Program 
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obsahuje hlavní rámcové cíle a vize. V případě větší podrobnosti příliš zavážeme budoucí 
zastupitelstva. Střednědobý plán, ve kterém jsou vyjmenována jednotlivá opatření, by měl být 
každý rok zhodnocován a doplňován.  
Ing. arch. Vilhelmová upozornila, že firma, která Program rozvoje města zpracovala, beze zbytku 
naplnila smlouvu. Město bude program využívat při získávání dotací. Zdůraznila, že nejdůležitější 
částí programu jsou plány a vize, postupné kroky k nim vedoucí budou aktualizovány.  
Ing. Veselý uvedl, že byl přítomen prezentaci pro veřejnost v listopadu a popsal průběh dalších 
schůzek, kterých se zúčastnil. Zdůraznil, že by se množství informací mohlo doplnit, a znovu 
předložit veřejnosti a požádat zpracovatelskou firmu o zapracování dalších podnětů. 
Mgr. Kůs řekl, že rada města se Programem rozvoje města zabývala a schválila jej. Podílela se  
na vzniku pracovní skupiny i na výběru zpracovatelské firmy, jenž je zkušená a renomovaná. 
Zdůraznil plodné a konstruktivní diskuze, které při tom probíhaly.   
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze přihlásil pan Pos, občan Berouna. Uvedl, že projednávání 
s veřejností probíhá v dobu, kdy 90% aktivních občanů je ještě v zaměstnání a nemohou  
se zúčastnit.  
 
Mgr. Kůs uzavřel diskuzi s tím, že se jedná o materiál rámcový, otevřený, který je o vizích  
a cílech. S materiálem se bude dále pracovat a doplňovat jej.  
 
Starosta Mgr. Kůs zahájil hlasování o protinávrhu Ing. Veselého, stáhnout tento volný návrh 
z jednání, aktualizovat Program rozvoje města podle připomínek, a projednat jej na příštím 
zastupitelstvu dne 20. 6. 2018.  
Proběhlo hlasování o protinávrhu Ing. Veselého. 
Výsledek hlasování: pro - 2, proti - 12 , zdržel se - 5.   
Protinávrh nebyl přijat. 
 
Mgr. Kůs prohlásil, že protinávrh nebyl schválen, bude se hlasovat o původním návrhu rady 
města a zahájil o něm hlasování 
 
Usnesení č. 25/2018 
Zastupitelstvo města schvaluje Program rozvoje města Beroun na období 2018 – 2030. 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 2, zdržel se – 2 
Usnesení bylo přijato. 
 

 
10) Pojmenování mostů v Berouně  

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs uvedl, že rada města na návrh Letopisecké komise navrhla přejmenovat silniční most 
přes Berounku na Most T. G. Masaryka u příležitosti oslav 100 let republiky. Přihlédlo se k faktu, 
že ve městě Beroun žádná ulice ani veřejné prostranství není pojmenováno po tomto 
významném politikovi. Impulsem pro tento návrh byly náměty Českého svazu bojovníků  
za svobodu. Druhým návrhem je pojmenovat most vedoucí přes trať ČD na Zavadilku mostem 
Goslarským, a to jako připomínka partnerství s městem Goslar. V Goslaru je podobně situovaný 
most, který se nazývá Berounský.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů se přihlásila RNDr. Chalupová. Přečetla seznam měst, kde všude je most 
pojmenovaný po T. G. Masarykovi. Navrhla, aby byl po T. G. Masarykovi pojmenován například 
některý z parků, které mají vzniknout, a u mostu zůstat u stávajícího jména most Osvobození. 
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Dále vyjádřila své mínění k tomu, proč by mělo zastupitelstvo rozhodovat o něčem, co podle její 
informace je již rozhodnuté a desky s názvy mostů jsou již vyrobené. 
Mgr. Kůs podotkl, že nevidí důvod, proč by most T. G. Masaryka nemohl být ve více městech.  
Ing. arch. Vilhelmová na dotaz starosty uvedla, že desky vyrobené nejsou, samozřejmě se čeká 
na rozhodnutí zastupitelstva. Znění usnesení bylo konzultováno s právním oddělením městského 
úřadu.  
Mgr. Kůs upozornil, že např. přejmenování ulice by vedlo k nutným změnám adres občanů  
a firem, což se v případě mostů stát nemůže. Popsal vznik návrhu na přejmenování mostu  
a následné diskuze v Letopisecké komisi.  
Mgr. Chocová, členka Letopisecké komise, uvedla, že Letopisecká komise projednala návrhy 
přejmenování ulic, zohlednila názvy stávajících ulic a dospěla k názoru, že pojmenovat most  
je dobrý nápad.  
 
Dále se do diskuze zapojil zastupitel pan Pokorný. Uvedl, že s pojmenování silničního mostu  
přes Berounku na most T. G. Masaryka nemá problém, ale nesouhlasí s pojmenováním mostu  
na Zavadilku na Goslarský most. Navrhl proto rozdělit návrh usnesení a hlasovat o každém názvu 
zvlášť.  
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze přihlásil pan Jiří Prošek, Beroun – Závodí. Vyjádřil názor,  
že pojmenování mostů není záležitost krátkodobá a týká se všech berounských občanů. Podle 
toho mělo vypadat rozhodování, měli se o tom vést diskuze. Kloní se spíše k názvu Most 
Republiky. K pojmenování mostu Goslarský upozornil na skutečnost, že v internetových 
vyhledávačích není zcela zřejmé, zda most leží na ulici Tyršova nebo na ulici K Nádraží. Navrhl 
stanovit, kde končí ulice Koněpruská, a z tohoto bodu vést ulici Goslarskou, která by vedla   
za most na Zavadilku.  
Mgr. Kůs konstatoval, že tímto námětem se bude zabývat Letopisecká komise.  
 
Pan Prošek dále vyjádřil svůj názor na vznik Letopisecké komise. Jedná se o pracovní skupinu, 
která podle jeho názoru vznikla z rozhodnutí pana starosty, nebyla navržena a zvolena radou 
města.  
Mgr. Kůs se ohradil proti tomuto názoru. Informoval, že Letopiseckou komisi – pracovní skupinu 
na jeho návrh jmenovala rada města. Jmenoval některé členy pracovní skupiny, přítomnou 
zastupitelku Mgr. Chocovou a přítomnou kronikářku města paní Kopřivovou. 
 
Dále se z přítomné veřejnosti přihlásila paní Alena Mészárosová, předsedkyně oblastní 
organizace Českého svazu bojovníků za svobodu. Upřesnila, že organizace sdružuje mimo jiných 
také děti legionářů, a právě tito se již několik let zasazují o to, aby bylo v Berouně něco 
významného pojmenováno po T. G. Masarykovi. Jménem členů organizace, které považuje  
za povolané se k tomu vyjádřit, žádá, aby zastupitelstvo zvážilo návrh pojmenovat most  
po T. G. Masarykovi. T. G. Masaryk je pro ně symbol státnosti a zároveň se jedná o uctění 
památky jejich otců, kteří bojovali za republiku. Zdůraznila symboliku stého výročí vzniku 
republiky a mostu, který spojuje.  
 
Mgr. Kůs ukončil diskuzi a zahájil hlasování o protinávrhu pana Pokorného hlasovat o obou 
návrzích samostatně.  
Výsledek hlasování: pro - 19, proti - 0 , zdržel se - 0.   
Protinávrh byl přijat. 
 
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
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Usnesení č. 26/2018 
Zastupitelstvo města Beroun rozhoduje podle § 84 odst. 2 písm. s) zákona č. 128/2000 Sb.,  
o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, o názvu silničního mostu přes Berounku 
v Berouně „Most T. G. Masaryka“.  
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 1, zdržel se - 2 
Usnesení bylo přijato. 
 
Usnesení č. 27/2018 
Zastupitelstvo města Beroun rozhoduje podle § 84 odst. 2 písm. s) zákona č. 128/2000 Sb.,  
o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, o názvu mostu přes trať ČD Beroun – 
Zavadilka „Goslarský most“. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 2, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

------------------------------------------- 
Přestávka od 16.40 do 17.05 hod 
------------------------------------------- 

 
Starosta Mgr. Kůs v 17.05 hod zahájil 2. část zasedání zastupitelstva. 

 
------------------------------------------- 

 

Mgr. Kůs upozornil zastupitele, že během přestávky obdrželi materiály k nově zařazenému bodu 
jednání ohledně dopravy v souvislosti s rekonstrukcí ulice Plzeňská.  
 
 

11) Volba nového člena Osadního výboru Zavadilka 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
K tomuto bodu Mgr. Kůs uvedl, že jmenovat členy osadního výboru je podle zákona právem 
zastupitelstva.  
Dosavadní člen osadního výboru rezignoval na členství ve výboru ke dni 15. 2. 2018 a osadní 
výbor navrhl novou členku, paní Petru Polákovou.  
Na výzvu starosty paní Káchová, předsedkyně Osadního výboru Zavadilka, uvedla, že paní 
Poláková je obyvatelkou Zavadilky a již delší dobu se aktivně zúčastňuje schůzí osadního výboru.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 28/2018 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rezignaci pana Petra Kudláčka na funkci člena Osadního 
výboru Zavadilka a zánik jeho členství v tomto výboru ke dni 15. 2. 2018. 
 
Zastupitelstvo města volí za člena Osadního výboru Zavadilka paní Petru Polákovou, bytem 
Horymírova 26, Beroun-Zavadilka. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato. 
Jeden zastupitel nehlasoval. 
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12) Záměr realizace Programu antigraffiti 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs v úvodním slovu popsal situaci ve městě ohledně výskytu nelegální tvorby graffiti. 
Apeloval taktéž na udržování veřejného pořádku ve městě. Město se rozhodlo odstraňovat 
graffity tvorbu z objektů ve svém vlastnictví na vlastní náklady. Současně je třeba toto činit  
i na objektech ostatních vlastníků. Návrh hovoří o tom, za jakých podmínek spolupracovat 
s vlastníky objektů. Pokud se zájemci přihlásí do programu, město na svoje náklady tvorbu 
graffiti odstraní.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu.  
 
Ze zastupitelů se přihlásil Ing. Veselý s dotazem na zajištění legálních ploch pro graffiti tvorbu, 
které jsou součástí programu a mají nabídnout sprejerům legální alternativu.  
Mgr. Kůs uvedl, že jedna plocha je již zajištěna, u druhé plochy se prověřuje bezpečnost. Je 
domluvena součinnost s vytipovanými sprejery, kteří budou spolupracovat při tvorbě graffiti  
i při údržbě legálních ploch.  
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu 
usnesení. 
 
Usnesení č. 29/2018 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Program antigraffiti, v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

12) a) Informace o aktuálním stavu rekonstrukce silnice č. II/605 v Berouně a Králově Dvoře  
ve vztahu k opatření města na poskytnutí dopravy MHD zdarma po dobu této rekonstrukce 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Mgr. Kůs předložil informace o stavu rekonstrukce. Připomněl, že zastupitelstvo města na svém 
minulém zasedání schválilo prostředky na dopravu po dobu stavby, která měla již začít  
15. 3. 2018. Mělo se hodnotit, zda cestující využívají nabídku hromadné dopravy zdarma a jejich 
počet se navýšil o dohodnutá procenta. Rada města byla pověřena posouzením hlediska 
efektivnosti a možností ukončit přepravu zdarma.  
Mgr. Kůs dále uvedl, že stavba zahájena zatím není. Realizační firma zatím zahájila stavbu 
dešťové kanalizace, tou ještě není omezena doprava, skluz termínu stavby je však nesporný. 
Investor a dodavatelská firma má ze zákona předložit odboru dopravy návrh dopravního řešení 
po dobu stavby i přes několikero jednání nebyl návrh předložen. Je domluvena schůzka se 
společností Správa a údržba silnic a realizační firmou, kde bude požadován reálný termín 
zahájení prací.  
Mgr. Kůs dále informoval o jednáních s městem Králův Dvůr. Králův Dvůr navrhuje začít 
s podporou hromadné dopravy zdarma od 1. 5. 2018. Nesouhlasí s tím, aby bylo umožněno 
zastavit podporu dopravy jednostranně. Toto neumožňuje usnesení z minulého zasedání 
zastupitelstva města Beroun. Dále Králův Dvůr nesouhlasí s vyhodnocování efektivnosti dopravy 
zdarma, chce kompenzovat cestujícím obtíže, které budou způsobeny zhoršenou dopravní 
situací.  
Mgr. Kůs uvedl, že byl zmocněn radou města na jejím zasedání dne 4. 4. 2018 k dalším jednáním 
se starostou města Králův Dvůr, kdy bude domluvena spolupráce obou měst se zachováním 
požadavků na posuzování efektivnosti s důrazem zvýšit počet cestujících v hromadné dopravě.  
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Schůzka se starostou města Králův Dvůr proběhla dne 9. 4. 2018 za přítomnosti Mgr. Fraňové. 
Z jednání vyplynulo, že město Králův Dvůr nehodlá sledovat efektivnost poskytnutí dopravy 
zdarma a pokud se obě města nedomluví na podpoře dopravy, hodlá město Králův Dvůr uhradit 
čtvrtletní kupony na MHD (jedná se o 82 občanů, což je 1% obyvatel města Králův Dvůr). 
Z diskuze vyplynul nový návrh, který rada města na svém mimořádném jednání před zahájením 
zasedání zastupitelstva města neschválila v poměru: pro 3, proti – 4, zdržel se – 0.  
Mgr. Kůs se tedy rozhodl jako zastupitel tyto informace a návrhy navrhnout k zařazení do 
programu jednání zastupitelstva města.  
 
Mgr. Kůs představil nový návrh. Hledisko efektivnosti by bylo obsaženo v tom, že by se neposkytl 
příspěvek na dopravu zdarma po dobu prázdninových měsíců. Finanční prostředky schválené 
zastupitelstvem 28. 2. 2018 by byly použity na podporu dopravy zdarma na období  
1.5. – 31.6.2018 a 1.9. – 31. 10. 2018, tedy takřka na celou stavbu. Zbývá vyřešit období  
do 20. 11. 2018 nebo déle, podle toho, kdy bude reálně ukončena II. etapa rekonstrukce. Proto 
je navržen den 31. 10. 2018 jako termín vyhodnocení efektivnosti přepravy zdarma a projednání 
s městem Králův Dvůr další postup. Poskytování hromadné dopravy zdarma i nadále by bylo 
možno pokud nárůst průměrného počtu cestujících byl alespoň o 10%. Finanční rozdíl oproti 
platnému opatření na I. etapu a zatím předpokládanému termínu ukončení II. etapy dne 20. 11. 
2018 je 218.000,- Kč. Přesto úspora nákladů oproti financování MHD po celou dobu stavby je 
nesporná.  
Mgr. Kůs navrhl přehodnotit rozhodnutí zastupitelstva města z 28. 2. 2018 a souhlasit s novým 
návrhem. Město Beroun tak bude vnímáno jako město, které vychází vstříc svým občanům. 
Zdůraznil ekologické hledisko a připomněl města, která poskytují hromadnou dopravu svým 
občanům.  
Ing. Mišina uvedl, že se připravuje nová koncepce dopravy ve městě, která mimo jiné obsahuje 
změnu linek v návaznosti na Pražskou integrovanou dopravu. K přípravě je potřeba velké 
množství dat. Poskytnutím dopravy MHD zdarma zjistíme, zda jsou lidé ochotní jezdit 
hromadnou dopravou.  
Mgr. Fraňová zdůraznila, že vzhledem ke stanovisku Králova Dvora, pokud zastupitelstvo 
neschválí nový návrh, doprava zdarma nebude.  
 

Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů se přihlásil Ing. Randa, který zrekapituloval situaci a vyjádřil svůj názor, že pokud 
nebudeme zjišťovat, zda je doprava zdarma efektivní, nemá smysl ji poskytovat. Nový návrh 
vnímá jako kapitulaci, protože nezbylo nic z našich podmínek a myšlenek. Namítl, že město 
Králův Dvůr nás nekorektním způsobem nutí k revokaci, přišli se záměrem dopravy zdarma  
na veřejnost, aniž to bylo s městem Beroun projednáno. 
Mgr. Kůs připomněl, že efektivita poskytování dopravy zdarma je vyjádřena dobou jejího trvání. 
Vysvětlil, že zastupitelstvo města Králův Dvůr na svém jednání 13. 12. 2017 pověřilo starostu 
města jednat o poskytování dopravy zdarma. Novináři se následně začali dotazovat proč město 
Beroun neučiní obdobné rozhodnutí jako město Králův Dvůr. 
 
Dále se do diskuze přihlásila Ing. Endrlová, která řekla, že nárůst lidí přepravených hromadnou 
dopravou je ten jediný výsledek, pro který by stálo za to finance vynaložit. Dalším aspektem je , 
že smlouva o veřejné dopravě mezi městy Beroun a Králův Dvůr je postavena velmi výrazně  
v neprospěch vůči Berounu a většina cestujících je z Králova Dvora. Uvedla, že z toho vyplývá, že 
se bavíme o částce, kterou nevíme, zda ji budou občané konzumovat, ale výraznou část 
poskytneme pro občany Králova Dvora. Nicméně i to by bylo přijatelné, pokud by cestujících 
veřejnou dopravou přibylo.  
Dále Ing. Endrlová upřesnila, že usnesení z minulého zasedání zastupitelstva města bylo 
postaveno tak, že město Beroun je připraveno podporovat hromadnou dopravu, pokud ji 
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cestující budou opravdu využívat, ale ne za každou cenu. Pokud toto změníme, podpoříme 
stávající cestující, ale nezvýší se jejich počet.  
Ing. Endrlová znovu připomněla, že rada města nový návrh neodsouhlasila, protože tam chybí 
hledisko sledování efektivnosti.  
Dále se přihlásila MUDr. Táborská, která vyjádřila názor, že cítí nátlak a pod nátlakem  
se nerada rozhoduje. Proto bude hlasovat proti. V budoucnosti je však otevřena novým diskuzím  
o případném zlevnění či hrazení veřejné dopravy.  
RNDr. Chalupová konstatovala, že lákat cestující do hromadné dopravy musíme až bude 
perfektně připravená a komfortní.  
Mgr. Jerling na dotaz Ing. Veselého vysvětlil způsob evidence počtu cestujících vydáváním 
„nulových jízdenek“.  

 

------------------------------------------- 

Ing. Randa opustil zasedání zastupitelstva města v 18.03 hodin. 
Dále přítomno 18 členů zastupitelstva. 

------------------------------------------- 
Bc. Šimon, MPA, připomněl, že na minulém zasedání přednesl protinávrh poskytnout dopravu 
zdarma po dobu rekonstrukce, a to bez sledování efektivnosti. Nový návrh je pro něj přijatelný.  

 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze přihlásil Mgr. Herold, ředitel 2. ZŠ Beroun, s námětem, aby  
se k podpoře dopravy zdarma připojili i další obce, kam městská hromadná doprava zajíždí. 
Vyjádřil názor, že město Beroun bude muset dopravní situaci v budoucnosti řešit. Upozornil, že 
70% dětí vozí do školy rodiče autem, protože je to levnější a pohodlnější. S očekávaným 
nárůstem počtu obyvatel města lze předpokládat, že dopravní situace se bude zhoršovat  
a město Beroun bude nuceno tuto otázku řešit. Okolní obce by se však měly k řešení připojit.  
Mgr. Kůs vysvětlil, že ze zákona není možné účtovat rozdílné jízdné pro občany měst Beroun  
a Králův Dvůr a jiné pro ostatní cestující jak to původně zamýšlel Králův Dvůr. Smyslem je úbytek 
aut ve městě, tudíž dopravu zdarma musíme poskytnout všem.  
Mgr. Kůs dále uvedl, že u stávající smlouvy mezi městy Beroun a Králův Dvůr a dopravcem  
k MHD je nutná revize. Poměr platby je nyní spočítán na poměr kilometrů na území jednotlivých 
měst. Objektivnější by bylo poměr nákladů spočítat dle přepravovaných osob. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze přihlásil Jiří Prošek, Beroun, který uvedl, že měření 
efektivnosti půjde velmi těžko. Dle jeho názoru jde o to, zda zastupitelé chtějí nebo nechtějí 
dopravu zdarma podpořit, náklady z jeho pohledu nejsou tak veliké. Doporučil proto 
zastupitelstvu města souhlasit s podporou MHD zdarma.  
Na to reagovala Ing. Endrlová, která připomněla, že ročně stojí městská hromadná doprava  
9 mil Kč, takže nárůst o 1,3 mil Kč je procentuálně dost velký za to, že neustále zaznívá, že to 
nikdo nevyužije. Otázka nezní, zda chceme nebo nechceme, ale zda to má nebo nemá smysl. 
Zdůraznila, že zastupitelstvo je orgán, který zodpovídá za každou korunu rozpočtu.  
 
Na dotaz starosty informoval tajemník městského úřadu Ing. Chalupecký, že město na zvýšené 
náklady na dopravu má dostatek financí v rezervním fondu.  
 
Do diskuze se přihlásil pan Petr Vychodil, starosta města Králův Dvůr.  
Bylo přistoupeno k hlasování dle jednacího řádu, zda zastupitelé souhlasí s jeho vystoupením 
v diskuzi.  
Výsledek hlasování: pro – 17, proti – 1, zdržel se – 0 
Zastupitelé souhlasili s vystoupení pana Vychodila.  
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Pan Vychodil poděkoval za možnost promluvit na zasedání města Beroun. Požádal zastupitele 
města Beroun, aby podpořili návrh městské hromadné dopravy zdarma. Řekl, že si uvědomuje, 
že nárůst cestujících nejspíš nebude velký, ale rádi by kompenzovali důsledky složité dopravní 
situace, berou to jako službu obyvatelům. Apeloval, aby město Beroun přistoupilo  
na kompromisní variantu, která je předložena. Vyjádřil myšlenku, že nástupci současných 
zastupitelů mohou pokračovat v poskytování podpory veřejné dopravy. Dále uvedl, že 
prodlužovat dopravu zdarma i po dobu rekonstrukce Jungmannovy ulice v Králově Dvoře již 
nebude podporovat, protože chápe, že se to města Beroun netýká.  
Mgr. Kůs vysvětlil, že město Beroun se rozhodovalo o podpoře veřejné dopravy zdarma po dobu  
I. etapy ne proto, že je v Berouně, ale protože je první. Pokud by byla stavba zahájena v Králově 
Dvoře, byl by postup stejný, protože města Beroun se náročná dopravní situace bude i tak týkat 
– objížďky a uzávěry.  

 
MUDr. Táborská uvedla, že stále hledá důvod, proč Králův Dvůr tlačí město Beroun do nějakého 
rozhodnutí.  
Pan Vychodil vysvětlil, že důvod je právní, protože mezi městy Beroun a Králův Dvůr  
a dopravcem existuje třístranná dohoda, kterou nemůže změnit pouze jedna strana. Dále popsal 
průběh jednání a přípravy na rekonstrukci silnici II/605. Dále popsal vývoj celé kauzy z jeho 
pohledu, na což nesouhlasně reagoval starosta Mgr. Kůs.  
 
Ing. Veselý uvedl, že návrh podporovat hromadnou dopravu vidí jako jedinou možnost jak 
kompenzovat občanům komplikace s dopravou, a dát jim najevo, že by mohli hromadnou 
dopravu používat alespoň po dobu rekonstrukce.  
 
Z přítomné veřejnosti se zapojil pan Pos, Beroun, s poznámkou, že v rámci vydání stavebního 
povolení je projektant povinen předložit harmonogram stavby a dopravní řešení, proč se tedy 
stále dohadují objízdné trasy.  
 
Ze zastupitelů se zapojila do diskuze Mgr. Chlumská, která připomněla, že starosta Králova Dvora  
na začátku svého vystoupení řekl, že nepředpokládá, že by narostl počet cestujících. Nevidí tedy 
důvod, proč zbytečně vynaložit finance na podporu MHD zdarma, když by se daly využít jinde. 
MUDr. Táborská vyjádřila osobní názor, že se podle ní jedná o skrytou předvolební kampaň, 
proto bude hlasovat proti. 

 
Mgr. Kůs uzavřel diskuzi a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 30/2018 
Zastupitelstvo města Beroun: 
1. bere na vědomí informaci starosty města o aktuálním stavu rekonstrukce silnice č. II/605 

v Berouně a Králově Dvoře ve vztahu k opatření města na poskytnutí dopravy MHD zdarma  
po dobu této rekonstrukce. 

2. ruší své usnesení č. 10/2018 ze dne 28. 2. 2018. 
3. schvaluje  

a) poskytnutí přepravy zdarma všech cestujících MHD v aglomeraci Beroun – Králův Dvůr 
v průběhu realizace I. a II. etapy rekonstrukce Plzeňské ulice v Berouně a Králově Dvoře 
v úseku od křižovatky s Koněpruskou ulicí v Berouně až po křižovatku Na Knížecí 
v Králově Dvoře (s předpokládaným termínem rekonstrukce v I. etapě od měsíce dubna 
2018 do 15. 7. 2018 a ve II. etapě od 16. 7. 2018 do 20. 11. 2018) a to v období nejdříve  
od 1. 5. 2018 do 30. 6. 2018 a od 1. 9. 2018 nejdéle do 20. 11. 2018 (v závislosti  
na faktickém stavu provádění prací a uzavírky Plzeňské ulice), pokud po dohodě s  
městem Králův Dvůr rada města nerozhodne o dřívějším ukončení přepravy zdarma, 
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b) navýšení rozpočtu města na rok 2018 v oddíle 22 – Doprava, položka 22/3 – dotace  
na městskou dopravu o 218.000,- Kč na úhradu ztráty za ušlou tržbu z jízdného v období 
přepravy zdarma dopravci společnosti ARRIVA STŘEDNÍ ČECHY s.r.o. 

4. zmocňuje radu města vyhodnotit efektivnost přepravy zdarma za období od zahájení  
jejího poskytování do 31. 10. 2018 a v případě, že II. etapa rekonstrukce nebude ukončena  
do 20. 11. 2018, jednat s městem Králův Dvůr o možnosti poskytnutí přepravy zdarma  
i v dalším období po tomto termínu, pokud se na základě vyhodnocení efektivnosti přepravy 
zdarma zjistí, že v  období přepravy zdarma došlo k nárůstu průměrného počtu 
přepravovaných osob alespoň o 10% oproti průměrnému měsíčnímu stavu za období 
posledních 12 měsíců před 1. 5. 2018. 

Výsledek hlasování: pro - 13, proti - 5, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato. 
 

 
---------------------------------------- 

Přestávka od 18.35 do 18.45 hod 
---------------------------------------- 

 
Starosta Mgr. Kůs v 18.45 hod zahájil 3. část zasedání zastupitelstva. 

 

------------------------------------------- 

--------------------------------------------- 

Ing. Endrlová a Mgr. Holubová opustily zasedání zastupitelstva města v 18.35 hodin. 
Dále přítomno 16 členů zastupitelstva. 

------------------------------------------- 

 
 
13) Uzavření smlouvy o úvěru 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs uvedl, že rada města předkládá návrh, aby město přijalo úvěrový rámec až do výše  
120 mil Kč. Obdobný rámcový úvěr město mělo a v letošním roce bude splacen, využil se  
na realizaci autobusového nádraží a související projekty. Účelem tohoto úvěru je dostatek 
finančních prostředků na předfinancování projektů, na které žádáme dotace. Kromě toho chceme 
prostředky použít na zásadní a velmi potřebnou rekonstrukci budovy městské knihovny. Úvěrový 
rámec je výhodný v tom, že se současně čerpá i splácí, předpokládá se, že po třech letech zůstane  
ke splácení cca 40 mil Kč, které by město mělo splácet další 4 roky. V té době by město mělo mít 
splacené všechny stávající úvěry.  
Mgr. Kůs zdůraznil, že finanční situace města je velmi pozitivní, což umožňuje přijetí úvěru bez 
velkých rizik.  
 
Ing. Chalupecký uvedl, že se jedná o financování investičních projektů města, z větší části 
podporovaných dotacemi z Evropské unie. Dále uvedl, že město vyhlásilo poptávkové řízení, které 
administrovala firma ACCON managers & partners, s.r.o. Do poptávkového řízení se přihlásili dva 
uchazeči, a to Komerční banka a Československá obchodní banka. Po vyhodnocení nabídek  
a doporučení firmy ACCON byl radě města předložen návrh vyhlásit jako vítěze Československou 
obchodní banku. Zástupci Komerční banky opětovně rozporovali posouzení jejich nabídky  
na financování investičních projektů města, a to zejména z pohledu nesrovnatelného základu  
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pro výpočet celkové ceny nabídky. Rada města po zvážení všech skutečností a s přihlédnutím 
k vyjádření firmy ACCON doporučila zastupitelstvu schválení smlouvy.  
Mgr. Kůs seznámil veřejnost s projekty, na které město hodlá úvěr použít. Dále vyzval předsedu 
finančního výboru k vyjádření.  
 
Bc. Šimon, MPA, předseda finančního výboru, uvedl, že zasedání finančního výboru  
dne 22. 2. 2018 se zúčastnil starosta města a tajemník městského úřadu. Ing. Chalupecký 
představil koncepci úvěrového rámce.  
Bc. Šimon, MPA přednesl stanovisko finančního výboru, který souhlasí s přijetím finančního úvěru 
a konstatuje, že výše ročních splátek neohrozí rozpočet města, neboť současné úvěrové zatížení 
města je malé.  
Bc. Šimon, MPA, dále seznámil s usnesení finančního výboru z jeho zasedání dne 28. března 2018, 
kdy finanční výbor doporučuje přijetí úvěrového rámce na přefinancování a spolufinancování 
projektů podpořených z EU, státních zdrojů a na rekonstrukci objektu, kde sídlí Městská knihovna 
Beroun .  
 
Ing. Mišina uvedl, že město chce projekty spolufinancovat z dotací. Nová informace z minulého 
týdne je přidělení dvou dotací, a to na zateplení MŠ Pod Homolkou a na rekonstrukci ZŠ Beroun – 
Závodí.  
Mgr. Kůs informoval i o další pozitivní informaci z ministerstva pro místní rozvoj na dotaci  
na 2. ZŠ Beroun.  
Ing. Chalupecký na dotaz starosty uvedl, že úvěrový rámec má průběžné čerpání, město může, ale 
nemusí vyčerpat celou částku 120 mil Kč.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásila MUDr. Táborská s několika dotazy: 

 zda město myslí na případné finanční dopady kauzy skládky Lištice,  

 zda se předpokládá využití prostor v budově městské knihovny například na kanceláře 
městského úřadu, přemístění archivu a využití přednáškového sálu 

 
Ing. Chalupecký uvedl, že jsou připraveny finanční prostředky na fondu rezerv a rozvoje. 
Předpokládá diskuzi při projednávání návrhu rozpočtového opatření č. 2. 
Mgr. Kůs objasnil další skutečnosti k plánované rekonstrukci budovy městské knihovny. Přístavba 
patra bude připravena, ale zatím nebude využita, počká se na rozhodnutí, jaké využití bude 
v budoucnu nejvíce zapotřebí. Bude tam také konferenční sál, městská knihovna se stala dalším 
kulturním centrem s požadavky na prostory.  
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze přihlásil Ivan Valenta, pracovník Komerční banky.  
Zastupitelé na dotaz starosty souhlasili s vystoupením pana Valenty.  
Ivan Valenta uvedl, že se uskutečnilo jednání s panem tajemníkem a panem starostou. Vyjádřil 
názor Komerční banky na poptávkové řízení a jeho výsledek.  
Na vyzvání starosty se vyjádřil Ing. Mejzr z firmy ACCON, která organizovala poptávkové řízení. 
Uvedl, že zadávací podmínky byly pro všechny uchazeče stejné, rozhodujícím kritériem bylo 
absolutní vyjádření ceny. Byly předloženy dvě nabídky a oba účastníci byli přítomni otevírání 
obálek. Cena měla zahrnovat všechny náklady spojené s poskytnutím úvěrového rámce.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze zapojil Bc. Šimon, MPA, který uvedl, že požádal tajemníka městského 
úřadu o možnost nahlédnutí do materiálů poptávkového řízení. Po legislativní stránce je vše 
v pořádku a nevidí důvod k pochybnostem.  

 
Starosta Mgr. Kůs zahájil hlasování o volném návrhu. 



16 
 

Usnesení č. 31/2018 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením Smlouvy o úvěru č. 0400/18/5641 
s Československou obchodní bankou, a.s., se sídlem Radlická 333/150, 150 57 Praha 5,  
IČ: 00001350, předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

14) Návrh Rozpočtového opatření města Beroun č. 2 na rok 2018 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs uvedl, že je připraveno velké množství projektů, které se podařilo v loňském roce uvést 
do života zejména péčí odboru majetku a investic. Tyto projekty slouží jako podklady pro žádosti  
o dotace. Abychom mohli vypsat výběrové řízení, je ze zákona povinné uvést celou částku 
projektu do rozpočtu, po vysoutěžení se vrátíme k částce jen na jeden rok.  
 
Mgr. Kůs vyzval předsedu finančního výboru Bc. Šimona, MPA, aby přednesl stanovisko finančního 
výboru.  
Bc. Šimon uvedl, že finanční výbor projednal návrh na druhou úpravu rozpočtového opatření  
dne 28. března 2018. Finanční výbor souhlasí s navýšením rozpočtu a doporučuje zastupitelstvu 
města Návrh rozpočtového opatření č. 2 na rok 2018 schválit.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze zapojil pan Pavlis s dotazem na položku v Kapitálových výdajích (str. 
22) položka 22/2 přeložka O2 ulice Kollárova – převod z roku 2017. 
Na dotaz odpověděl Ing. Ureš, vedoucí odboru majetku a investic. Uvedl, že přeložka O2 je 
hotová, oprava chodníků je plánována na tento rok.  
Ing. Mišina upřesnil, že oprava Kollárovy ulice se bude provádět z položky, kterou vyplácíme 
společnosti AVE na opravu komunikací. Bude realizováno po provedení přeložky, která se 
protáhla.  
K termínu se vyjádřil Mgr. Jerling, vedoucí odboru dopravy, který uvedl, že po odstranění sloupů 
se zahájí opravy ulice, ale z finančních důvodu nebude opravena celá ulice.  
Ing. Ureš uvedl, že sloupy budou odstraněny cca do týdne, realizaci provede firma, která 
prováděla přeložku.  
MUDr. Šillerová upozornila na špatný stav komunikace, který se neustále zhoršuje.  
Ing. Mišina měl informace, že na opravu Kollárovy ulice budou finance v rozpočtu v položce  
na údržbu komunikací společností AVE. Slíbil projednání a podání informací.  
 

------------------------------------------- 

Mgr. Emil Šnaidauf opustil zasedání zastupitelstva města v 19.10 hodin. 
Dále přítomno 15 členů zastupitelstva. 

------------------------------------------- 

 
RNDr. Chalupová se zapojila do diskuze s dotazem na položku Běžné výdaje, položka 22/17 provoz 
elektronických informačních desek a informačního kiosku. Požádala o vysvětlení o co se jedná.  
Odpověděl Ing. Chalupecký, který uvedl, že se jedná o informační tabule městského úřadu, jedna 
se nachází u služebny městské policie v atriu a druhá vně budovy.  
 



17 
 

Ing. Chalupecký upozornil na úpravu položky 22/3 – Dotace na městskou dopravu, protože byla 
schválena dotace, tudíž se zvyšuje o 218.000,- Kč tato položka. Následně bude ponížen fond 
hmotných rezerv, protože tato částka bude čerpána z něj.  
Ing. Chalupecký dále upozornil na úpravu položky Kapitálové výdaje, položka 22/1 chodníky 
Plzeňská + cyklostezka.  
Ing. Mišina zdůvodnil navýšení. Bylo vypsáno výběrové řízení na realizaci oprav chodníků  
na Plzeňské ulici včetně osvětlení. Nejnižší nabídka však byla vyšší než částka připravená 
v rozpočtu. Zároveň uvedl, že na tuto zakázku je zažádáno o dotaci.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení podle jmen. 
 
Usnesení č. 32/2018 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Rozpočtové opatření města Beroun č. 2 na rok 2018 
v zastupitelstvem města upraveném znění. 
Výsledek hlasování: pro - 14, proti - 0, zdržel se - 1 
Pro byli: RNDr. Soňa Chalupová, MUDr. Klára Šillerová, Josef Štěpánek, Radek Dolejš,  

MUDr. Kateřina Táborská, Mgr. Eva Chlumská, Mgr. Olga Chocová,  
Patrik Brodan, BBA, Mgr. Ivan Kůs, Ing. Michal Mišina, Bc. Ondřej Šimon, MPA,  
MUDr. Dagmar Pěničková, Jiří Pokorný, Josef Pavlis 

Proti byli: nikdo 
Zdrželi se:  Ing. Martin Veselý 
Usnesení bylo přijato. 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
 
 

15) Nakládání s majetkem města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
K projednání majetkových volných návrhů předal Mgr. Kůs slovo místostarostovi Ing. Mišinovi.  
 

1. Prodej části pozemku p.č. 518/4 v k.ú. Zdejcina 

 
Ing. Mišina uvedl, že se jedná o pozemek města v k.ú. Zdejcina. Žadatelé zažádali o prodej části 
pozemku o výměře cca 1000 m2. Pozemek spadá do lokality, kde podle územního plánu musí  
být nejprve vypracována studie na dělení a oddělené pozemky musí být o minimální výměře 
1500 m2. Studie zatím není vypracovaná, proto rada města doporučila nesouhlasit s prodejem.   
 
Ing Mišina otevřel rozpravu.  
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 33/2018 
Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č. 518/4 v k.ú. Zdejcina 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 

 
2. Prodej pozemku p.č. 1387/227 v k.ú. Beroun 

 
Ing. Mišina informoval o žádosti společnosti CEKA s.r.o. o koupi pozemku v lokalitě  
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Na Morákově. Je to jedna z posledních lokalit, kterou má město k dispozici na případnou 
možnost výstavby, např. školy, školky, sociální bydlení a podobně. Z tohoto důvodu rada města 
i porada k majetku nedoporučuje tento pozemek prodat.  
 
Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 34/2018 
Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s prodejem pozemku p.č. 1387/227 v k.ú. Beroun. 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

3. Fyzická likvidace majetku města a příspěvkových organizací 
 
Ing. Mišina požádal pana Pokorného, předsedu Komise pro likvidaci majetku, o komentář.  
Pan Pokorný ocenil spolupráci lidí, kteří se na přípravě návrhu podíleli. Vyjádřil požadavek, aby 
odborné posudky byly podrobnější, zvláště u položek s vyššími pořizovacími náklady.  
Pan Pokorný uvedl, že u návrhu majetku k prodeji si vyžádali odborné stanovisko ředitele 
společnosti Berounská sportovní, a.s. Mgr. Marxe a konzultovali stanovisko s místostarostou 
Ing. Mišinou. Komise pro likvidaci majetku upozornila na to, že by se při pořizování majetku 
mělo více uvažovat nad jeho dalším využití.  
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 35/2018 
1) Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s fyzickou likvidaci majetku a následným odepsáním 
z účetnictví dle návrhu Komise pro likvidaci majetku ze dne 12. 2. 2018 v pořizovacích cenách 
nad 20 tisíc Kč. Celková pořizovací hodnota likvidovaného majetku činí 265.885,- Kč, zůstatková 
účetní hodnota je 46.480,15 Kč. 
 
2) Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s fyzickou likvidací majetku příspěvkové organizace  
2. ZŠ a MŠ Preislerova a následným odepsáním z účetnictví dle návrhu Komise pro likvidaci 
majetku ze dne 12. 2. 2018 v pořizovacích cenách nad 20 tisíc Kč. Celková pořizovací hodnota 
likvidovaného majetku činí celkem 27.494,- Kč a zůstatková účetní cena je 0 Kč. 
 
3) Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s fyzickou likvidací majetku příspěvkové organizace 
Domova penzionu pro důchodce Beroun a následným odepsáním z účetnictví dle návrhu 
Komise pro likvidaci majetku ze dne 12. 2. 2018 v pořizovacích cenách nad 20 tisíc Kč. Celková 
pořizovací hodnota likvidovaného majetku činí 22.413,- Kč a zůstatková účetní cena je 0 Kč. 
 
4) Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s nabídkou na odkoupení plochy pro in-line hokej 
minimálně za cenu 190.000,- Kč nejvyšší podané nabídce dle návrhu Komise pro likvidaci 
majetku ze dne 12. 2. 2018. 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
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4. Převod části pozemku p.č. 498/4 v k.ú. Beroun od ČR – Státního pozemkového úřadu 

 
Ing. Mišina uvedl, že se jedná o pozemek, který zasahuje trasu plánované akce „Paralelní trasa 
silnice II/605“ v lokalitě pod nemocnicí. Státní pozemkový úřad pozemek bezplatně převede  
do vlastnictví města, ale město Beroun musí o tento pozemek požádat.  
 
Ing. Mišina otevřel rozpravu.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nezapojil.  
 
Dále bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 36/2018 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s podáním písemné žádosti města Beroun na ČR - Státní 
pozemkový úřad, IČ: 01312774, se sídlem 130 00 Praha-Žižkov, Husinecká 1024/11a  
o bezúplatný převod části pozemku p.č. 498/4 v k.ú. Beroun z vlastnictví ČR – Státního 
pozemkového úřadu do vlastnictví města Beroun. 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 
Mgr. Kůs uvedl, že zastupitelům byly předloženy zápisy ze zasedání finančního a kontrolního 
výboru.  
 

 
Zápis ze zasedání finančního výboru, konaného dne 28. března 2018 
Mgr. Kůs uvedl, že finanční výbor zasedal 28. března 2018 a jeho usnesení týkající se 
úvěrového rámce a úpravy rozpočtu č. 2 již byly předneseny.  
 
Usnesení č. 37/2018 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 2/2018 ze zasedání finančního výboru 
konaného dne 28. března. 2018. 
Výsledek hlasování: pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
Zápis č. 1/2018 ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 3. 4. 2018 
Mgr. Kůs požádal předsedkyni kontrolního výboru RNDr. Chalupovou, aby provedla zápisem.  
 
RNDr. Chalupová upozornila na průběžné výsledky probíhající kontroly Městského kulturního 
centra. Kontrola je zaměřena to, zda činnost MKC odpovídá účelu jeho založení. Bylo zjištěno, 
že existují zveřejněné dvě verze Smlouvy o spolupráci a výpomoci při provozování výlepové 
služby na plakátovacích plochách města Beroun č.0159/2016/SPO/OMI. Požádala o prověření  
a úpravu.  
 
Usnesení č. 38/2018 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 1/2018 ze zasedání kontrolního výboru, 
konaného dne 3. 4. 2018. 
Výsledek hlasování: pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
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16) Různé  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Diskuze zastupitelů 
Mgr. Kůs vyzval zastupitele k diskuzi. 
 
Přihlásil se Ing. Veselý s dotazem, že v bytovém domě Na Klášteře se začaly prodávat byty 
2+kk, podle jeho informací by tam měly být pouze byty 1+kk.  
Mgr. Kůs uvedl, že město Beroun vlastní v tomto domě 12 bytů a rozhodně je nehodlá 
prodávat. O bytech v soukromém vlastnictví nemá informace.  
Ing. Veselý uvedl, že dle jeho informací v tomto domě byly pouze byty 1+kk, ale mělo dojít  
ke spojování bytů, což by podléhalo schvalovacímu procesu. 
Z diskuze vyplynul podnět pro prověření stavebním úřadem. Všichni zastupitelé budou 
informování.  
 
Ing. Veselý se dále dotazoval na plánovanou celkovou rekonstrukci centrální kotelny  
a vzduchotechniky v Kulturním domě Plzeňka.  
Ing. Ureš reagoval, že provoz kotelny již není ekonomický.  
Ing. Mišina s podněty Ing. Veselého, že by se mělo začít u zateplení budovy, souhlasil. Uvedl 
však, že kotle jsou na konci životnosti, je nutné je vyměnit a pak realizovat zateplení. Zdůraznil, 
že se jedná o finančně náročný projekt a musí se realizovat v postupných krocích.  
Mgr. Kůs uvedl, že kulturní dům bude vyžadovat další investice, které jsou zahrnuty v tzv. 
„Prioritách města“. 
RNDr. Chalupová připomněla, že se již před dvěma lety ptala na plánované celkové výdaje  
do rekonstrukce Kulturního domu Plzeňka.  
Mgr. Kůs informoval, že existuje seznam priorit, který byl schválen radou města v předloňském 
roce.  
Ing. Veselý upozornil na zbytečně vynaložené prostředky na vytápění. Požádal o srovnání 
nákladů na vytápění před a po zateplení budovy.  
 
 
 
Diskuze veřejnosti 
 
Pan Pos, Beroun, přednesl dotazy: 

 jak ovlivní povolená komunikace mezi kruhovým objezdem u ÖMV a ulici Na Dražkách 
automobilovou dopravu v ulici Na Náhonu, jak bude technicky řešeno 

 kolik bytů vznikne v areálu bývalé TIBY, neměl přístup k rozpracované studii 

 začíná rekonstrukce budovy výměníku v ulici Na Náhonu, dotaz na řešení parkování 
automobilů u tohoto objektu, kolik je tam bytů a parkovacích míst 
 
Dle Mgr. Kůse na dotaz na vliv automobilové dopravy v ulici Na Náhonu bude po zpracování 
zaslána odpověď panu Posovi a všem zastupitelům.  
Na dotaz ohledně studie areálu bývalé TIBY odpověděla Ing. arch. Vilhelmová, že zatím studie 
není finální a nemá ji tudíž k dispozici.  
K rekonstrukci stavby bývalého výměníku odpověděla Ing. arch. Vilhelmová, že na stavbu je 
vydané již delší dobu stavební povolení, bude tam objekt pro bydlení, místo pro parkování je 
řešeno v podzemí objektu a počet parkovacích míst odpovídá tehdy platnému územnímu 
plánu. Stavební povolení je stále platné.  
Ing. Bozděchová, zástupkyně vedoucího odboru výstavby, doplnila informaci, že parkovací stání 
jsou plánována v podzemním a prvním nadzemním podlaží.  
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Dále se zapojil do diskuze pan Šebela, Beroun – Závodí, s dotazem, proč je tak krátká doba  
na diskuzní příspěvek občanů.  
Mgr. Kůs odpověděl, že se dodržuje jednací řád zasedání zastupitelstva města. Je možno 
požádat o prodloužení doby na příspěvek.  
Pan Šebela se dále ze svého pohledu vyjadřoval ke kauze skládky Lištice. Používal tvrdé výrazy, 
k nimž se Mgr. Kůs ohradil.  

 
S dalším diskuzním příspěvkem se zapojila Mgr. Drahomíra Sládková, Beroun, ul. Na Náhonu. 
Přidala se k dotazům pana Pose ohledně stavby nového domu na místě bývalého výměníku, 
neúnosné dopravní situace a hustoty parkování.  
Mgr. Kůs odpověděl, že bude znovu posouzena dopravní situace, počty parkovacích míst, 
intenzita dopravy a možnost řešení a výsledky budou tazatelce a zastupitelům zaslány  
Mgr. Sládková vznesla další dotaz na plánovanou výšku budovy. 
Ing. arch. Vilhelmová uvedla, že výška budovy odpovídá územnímu plánu, tj. čtyři podlaží  
a páté ustoupené. Zastínění nebo oslunění stávajících budov zpracovává projektant, je součástí 
projektové dokumentace, muselo být v pořádku, jinak by to stavební úřad nepovolil.  
 
Proběhla další diskuze ohledně daného tématu, do které se dále zapojili MUDr. Pěničková  
a Ing. Mišina. 

 
 

17) Dotazy, připomínky a podněty  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Tento bod jednání byl projednán v předchozím bodu. 
 
 

18) Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs  
- Poděkoval za aktivní účast na zasedání. 
- Po vyčerpání programu avizoval konání dalšího zastupitelstva 20. června 2018.  
- Zasedání zastupitelstva ukončil v 20.15 hodin. 

 
 
 
 
Mgr. Ivan K ů s 
starosta města Beroun 
 
 
Zapsala :       V Berouně dne 18. 3. 2018 
 
 
Diskuze byla zaznamenána stručnou formou.  
S plným zněním diskuze se lze seznámit v archivu videopřenosů na webových stránkách města. 
 
 
Ověřili :    Patrik Brodan, BBA  ………………………………. 
 

MUDr. Kateřina Táborská ………………………………. 


